

Résolu: D'acheter 3 paletots pour certains membres de la police sanitaire, de la maison Alex. Langlois, au prix de \$15 chacun, la façon et la qualité des matériaux devant être conformes au modèle de l'année dernière.

Résolu: D'acheter trois casques d'hiver pour les mêmes officiers, de la maison Trudel & Graham, au prix de \$12 chacun, la qualité devant être la même que le modèle de l'année dernière.

Résolu: D'acheter de la maison Alex. Langlois, pour les officiers Catellier et Gravel du service de l'inspection des Aliments, les articles d'uniformes suivants, la façon, les étoffes et les fournitures devant être conformes aux modèles approuvés par cette Commission:

- 2 uniformes d'été, prix \$13.00 chacun.
- 2 paires de pantalons, \$4.55 chacun.
- 2 habits en drap-pilote, \$11.65 chacun.
- 1 paletot d'hiver (pour l'officier Gravel), \$15.

Résolu: D'acheter de MM. Trudel et Graham: 2 casquettes de drap, \$2.50 chacune; 2 chapeaux d'été, \$1.50 chacun; 2 imperméables, \$7.50 chacun, pour les officiers Catellier et Gravel.

Résolu: D'acheter de M. Thos. Hickey, 2 paires de chaussures pour les officiers Catellier et Gravel, au prix de \$4 chaque, la qualité devant être conforme au modèle de l'année dernière.

Résolu: D'acheter pour lesdits officiers 2 paires de gants au prix de \$2 la paire, de la maison J. W. Blanchette, le surintendant Durocher devant voir à ce que la qualité soit satisfaisante.

3.—**Résolu:** Que le secrétaire écrive à M. Z. Pelletier, secrétaire du Conseil des Métiers et du Travail, pour lui faire savoir que cette Commission a pris en considération la lettre que ledit Conseil a envoyé au Conseil de Ville, et que nul contrat ne sera octroyé pour machines, matériaux, etc., aux maisons en dehors de la Ville, s'il est possible de les obtenir à Montréal.

4.—**Résolu:** Qu'une liste des inspecteurs médicaux des écoles indiquant les districts assignés à chacun d'eux, soit transmise aux commissaires des écoles protestantes conformément à leur demande faite au docteur J.-E. Laberge.

5.—**Résolu:** Que le salaire de M. V. Gravel soit augmenté de \$100 par an et celui de M. Blondin de \$50 par an à partir du 1er courant (c'est-à-dire depuis le dernier paiement de salaire à feu M. L.-A. Lafond).

6.—**Résolu:** Que les infirmières préposées au service de l'inspection médicale des écoles ne soient pas payées pour les mois de juillet et août, vu que leur temps de service ne couvre que 10 mois par année.

7.—**Résolu:** Que les docteurs Coyle, Lavigne et Guilbault reçoivent \$5 par mois pour billets de tramway, sur le crédit de \$180 affecté à cette fin.

8.—**Résolu:** De faire rapport au Conseil demandant la permission de faire un virement de la somme de \$120 sur le crédit pour contingent et d'appliquer ce montant à payer les frais de voyage du docteur J.-E. Laberge comme délégué au 3ème congrès de l' "American School Hygiene Association" qui sera tenu à Chicago, Ill., U.S., du 22 au 25 du courant, et d'accorder à cet officier un congé de quinze jours, vu qu'il n'a pas eu de vacance l'été dernier.

9.—MM. Asselin et Perron, architectes du bain Lévesque, se présentent devant la Commission et déclarent que ledit bain est terminé, et a été construit conformément aux plans et devis, sauf quelques changements dans les détails, qui ont été faits pour perfectionner la construction et la rendre plus solide.

Résolu: Que MM. Asselin et Perron soient priés de faire un rapport détaillé à cette Commission, indiquant lesdits changements.

10.—**Résolu:** Que, vu le rapport du Médecin Officier de Santé re "La Petite Rivière St-Pierre", maintenant devant la Commission, l'expert officiel de la Cité, M. Janin, soit notifié qu'il est urgent dans l'intérêt de la santé publique à Montréal, que le rapport des experts sur l'assainissement de ladite rivière soit soumis, aussitôt que possible, afin que l'on puisse mettre en pratique les recommandations qui y seront faites, avant le temps des chaleurs.

11.—**Résolu:** Que le rapport du Médecin Officier de

Resolved: That 3 overcoats for certain sanitary inspectors be purchased from Mr. Alex. Langlois, the make and quality of materials to be according to last years' model, and the price to be \$15.00 each.

Resolved: That 3 fur caps required for the said officers be purchased from Trudel & Graham at the price of \$12.00 each, the quality to be according to last years' model.

Resolved: That the following articles of uniform required by officers J. A. Catellier and V. Gravel of the Food Inspection Department be purchased from Mr. Alex. Langlois, the make and quality of materials to be according to samples already approved, and the prices to be as follows:

- 2 summer uniforms (three pieces), \$13 each.
- 2 pairs of trousers, \$4.35 each.
- 2 pilot coats, \$11.65 each.
- 1 winter coat, \$15.

Resolved: That the contract for the following: 2 cloth caps at the price of \$2.50 each; 2 summer hats at the price of \$1.50 each and 2 waterproof coats at the price of \$7.50 each, be purchased from Trudel & Graham for officers Catellier and Gravel of the Food Inspection Department.

Resolved: That the 2 pairs of boots required for officers Catellier and Gravel be purchased from Mr. Thos. Hickey at the price of \$4.00 each pair, the quality to be the same as last years' model.

Resolved: That 2 pairs of gloves at the price of \$2.00 per pair be purchased from J. W. Blanchet, the purchaser Mr. Durocher, to see that the quality of the gloves is satisfactory.

3.—**Resolved:** That the secretary write to Mr. Z. Pelletier, secretary of the Trades and Labor Council, stating that a copy of the letter of the said Council to the City Council, has been duly considered by this Committee; and that he be informed that no contract for materials, machinery, etc., will be awarded to firms outside of the City, if it is possible to obtain them in Montreal.

4.—**Resolved:** That a list of the medical inspectors of schools and the district confided to them, be transmitted to the Protestant Board of School Commissioners in compliance with their request communicated to this Committee by Dr. J. E. Laberge.

5.—**Resolved:** That the school inspection nurses be not paid for the months of July and August, their work extending over only ten months in the year.

6.—**Resolved:** That the salary of Mr. V. Gravel, be increased by \$100 per annum and that of Mr. Blondin by \$50 per annum, the said increases to take effect from the 1st February instant (after the last payment of salary to the late Mr. L. A. Lafond).

7.—**Resolved:** That Drs. Coyle, Lavigne and Guilbault be paid \$5.00 a month for car fare, out of the appropriation of \$180 granted by Council for this purpose.

8.—**Resolved:** That a report be made to Council asking permission to vary the sum of \$120 from the appropriation for contingencies and to apply the same to defray the expense of delegating Dr. J. E. Laberge to represent the City at the "Third Congress of the American School Hygiene Association" to be held in Chicago, Ill., U.S., from the 22nd to the 25th of the present month, and that, furthermore, he be granted 15 days leave of absence as he did not have any holidays last summer.

9.—Messrs. Asselin & Perron, architects, for the Lévesque public bath, having appeared before the meeting and declared that the bath had been completed according to the plans and specifications, excepting in a few particulars, in which changes were made to improve the structure and render it more solid.

Resolved: That the said architects make a report to this Committee in writing, on the completion of the said bath, and giving full explanations as to the changes.

10.—**Resolved:** That in view of the report of the Medical Officer of Health on "La petite rivière St. Pierre" now before the meeting, the official expert of the City, Mr. Janin, be notified that it is urgent, in the interest of public health in Montreal, that the report of the experts on the drainage of the said river, should be completed as soon as possible, in order to allow of the carrying out of their recommendations before the hot weather sets in.

11.—**Resolved:** That the report of the Medical Health